
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 6.marca 2025 o 18,00 hod.  

 
Prítomní: L. J, J. Š,  D. K,  I. K., Š.  M. -  neprítomný ,ospravedlnený  PN     
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej  komisie 
5. Kontrola uznesenia 
6. Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie č.1/2025   
7. Správa o kontrole k prevodu nehnuteľného majetku obce za rok 2024 
8. Zámer zámeny pozemkov medzi obcou a TSK, návrh na uznesenie 
9. Modernizácia  časti osvetlenia v KD, doplnenie troch nových prvkov na detskom ihrisku, 

odstránenie machu zo severnej časti strechy kaplnky  
10. Obmena hasiacich prístrojov v KD, AED defibrilátor nainštalovaný na zvoničke 
11. MDŽ 9.3.2025 o 15,00 hod. 
12. Majstrovstvá SR  a ČR – cyklistické preteky 26.6.2025, Naštická fazuľa 28.6.2025 
13. Diskusia  
14. Záver  

 
 
K bodu l 
Starosta obce Ing. S. F.  privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva , 
konštatoval, že sú prítomní  4 poslanci OZ. Jeden neprítomný Š. M. - PN , ospravedlnený. 
K bodu 2 
 Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutie OZ, keďže prítomní poslanci nemali 
k  uvedenému programu  žiadne pripomienky. Program bol jednohlasne schválený. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 4   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 3 
Za zapisovateľa zápisnice bola  určená  Ing. A. C. 
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:  L. J, I. K., 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                          Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
 
K bodu 4 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
 D. K , J. Š., 
Poslanci hlasovali: 
Za :  4                         Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
K bodu 5 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora konštatuje, že uznesenia sa priebežne plnia. 
 
K bodu 6 
Ing. A. C. oboznámila prítomných k rozpočtovému opatreniu, že žiadne nebudeme prijímať, 
nakoľko po schválení štátneho rozpočtu podielové dane sa nebudú výrazne meniť, preto nie je nutné 



robiť úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením. 
 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                            Proti : 0                                  Zdržal sa : 0  
  
K bodu 7  
Správu o kontrole prevodu nehnuteľného majetku obce Horné Naštice za rok 2024 prečítala Ing.A. 
C. za neprítomnú hlavnú kontrolórku obce M. D. V správe sa uvádza, že v roku 2024 nedošlo 
k žiadnemu prevodu nehnuteľného majetku obce Horné Naštice. 
Uvedená správa sa berie na vedomie.  
 
K bodu 8  
Starosta obce oboznámil prítomných zo zámerom zámeny pozemkov, ktoré  vlastní TSK, jedná sa 
o pozemky pod chodníkmi v obci. Geometrický plán nám vypracovala firma Gerys v Bánovciach 
nad Bebravou. Tento zámer bol zverejnený na webovej stránke obce, taktiež na verejnej tabuli. 
Zámer z dôvodu hodného osobitného zreteľa spočíva vo verejnom záujme zabezpečenia efektívnej 
správy, údržby a obnovy chodníkov, ktoré sa nachádzajú na parceliach pod miestnymi chodníkmi 
vo vlastníctve  TSK. Obec týmto nadobudne vlastnícke právo pod miestnymi chodníkmi a na 
základe toho zabezpečí správu, údržbu a obnovu chodníkov. Symbolická cena jedno euro 
zohľadňuje dôležitosť verejnoprospešného charakteru týchto pozemkov  a ich význam pre našu 
obec. Poslanci jednohlasne uvedený zámer zámeny pozemkov schválili. 
Hlasovali : 
Za : 4                                         Proti : 0                                 Zdržal sa : 0 
 
K bodu 9 
Starosta obce oboznámil prítomných poslancov ako aj občanov s prácami, ktoré postupne 
plánujeme robiť. Máme zakúpený štiepkovač, prijali sme pracovníka , ktorý bude tento štiepkovač 
obsluhovať a zabezpečovať s ním služby jednak pre obec ako aj pre občanov. V kultúrnom dome 
sme zmodernizovali letkovým osvetlením schodište, zmodernizovali sme v kabínach na ihrisku 
sprchy  nakoľko tieto priestory začali vyžívať futbalisti, ktorí si prenajali uvedené priestory na 
športovú činnosť. Na detskom ihrisku sme doplnili tri nové prvky – autíčko, trampolínu a lanovú 
dráhu. Ďalším zámerom je odstránenie machu zo severnej strany kaplnky, ktorá je chránená 
pamiatka . Na zvoničku sme upevnili defibrilátor. Pri záchrane, alebo ohrození človeka treba 
zavolať ihneď záchrannú službu, otvoriť skrinku defibrilátoru vyťukaním priloženého kódu, 
potvrdením zelenou fajkou a defibrilátor sa ihneď  spustí a bude Vás navigovať čo treba robiť. 
Ďalej starosta obce oboznámil prítomných so zámerom  poľnohospodárskeho družstva Uhrovec so 
skládkou biologického odpadu, ktorú využívajú aj naši občania. Pán Z. nám ponúkne na upratanie 
tejto skládky teleskopický nakladač a naši pracovníci musia pracne , ručne tento odpad  pretriediť, 
nakoľko tam nie je len biologický odpad ale všetko možné, aj železo., kamene a iný odpad. Po 
tomto vyprataní sa  určia presne pravidlá vývozu biologického odpadu. 
Potom pán starosta pozval všetkých prítomných na oslavu MDŽ dňa 9. marca do sály kultúrneho 
domu, kde bude pripravené malé občerstvenie s kultúrnym programom a s heligónkou . 
S majstrovstvami Slovenska a ĆR v cyklistike oboznámil poslanec I. K.,. Tieto  sa budú konať 
26.júna 2025 so štartom v našej obci. Musíme prijať i nejaké obmedzenia v cestnej premávke, bude 
tu množstvo cyklistov, usporiadateľov, policajtov. Top sponzor Ryba Žilina zabezpečí malé 
občerstvenie, my budeme nápomocní s jeho poskytnutím. Touto akciou budeme mať možnosť 
zviditeľniť svoju obec. 
Ďalšou akciou bude naša tradičná „Fazuľovica“, ktorá sa bude konať hneď po týchto 
majstrovstvách v cyklistike 28. júna 2025. Máme už zabezpečené kultúrne telesá, ktoré vystúpia na 
tomto už tradičnom podujatí. Samozrejme bude i bohatá tombola po ktorej bude nasledovať tanečná 
zábava so skupinou Tomáš a Peter. Už len aby nám vyšlo počasie. 
 



K bodu 13 
 Do diskusie sa prihlásil pán J. H., ktorý mal pripomienku k ceste na cintorín aby sa opravila, ďalej 
pri  východe na hlavnú cestu pri bytovkách treba znovu vystrihať prerastajúce kríky. 
Pám I. D. mal pripomienku k zrkadlu na ceste pri výjazde z cintorína na ktorom už nie je nič vidieť 
a pýtal sa kedy bude umiestnené zrkadlo pri p. J.  
Pán starosta informoval, že  krajský policajný riaditeľ prisľúbil navštíviť obec a potom to  môžeme 
riešiť. 
Poslanec I. K. sa hanbil za našu mládež, ktorá sa zdržiava na ihrisku a znečisťujú plechovkami 
okolie aj samotné ihrisko, preto by bolo dobre prehovoriť si s rodičmi detí a upozorniť ich na to. 
Ďalej upozornil, že existuje nadácia „Allianz“, ktorá by nám mohla prispieť na zakúpenie merača 
rýchlosti. Žiadosť na umiestnenie Pacety bola momentálne zamietnutá, ale bude archivovaná. 
Pán J. H. podporil zakúpenie merača rýchlosti, pretože je to dobrý psychologický prostriedok 
a pomôže to k bezpečnosti našich občanov. Ďalej mal pripomienku k Naštickej fazuľovici, aby 
občania s trvalým pobytom v Horných Našticiach neplatili vstupné, resp. mali zľavu na  toto 
podujatie. S týmto návrhom nesúhlasili prítomní občania, ani poslanci a rozprúdila  s k tomu 
pomerne hlučnejšia diskusia. 
Následne starosta situáciou upokojil a diskusiu ukončil. 
 
K bodu 14  
    Záverom starosta obce poďakoval prítomným poslancom ako aj občanom obce za ich účasť 
a verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil.                                          
                                                                                                                       
                                                                                                
V Horných Našticiach 6.3.2025               
 
                                                                                                       Ing. Stanislav Fodora 
                                                                                                             starosta obce  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Anna Cifrová     .................................                                                    
   
 
Overovatelia:   Ivan Kšiňan....................................         Ladislav Jureček ..................................                           
 


